

Protokoll från styrelsemöte i GBBF 2023-08-01

Närvarande: Anja Lysén, ordförande
Hasse Hermansson, kassör
Marianne Sundkvist, sekreterare
Henrik Roolf, ledamot
Fredrik Holmquist, ledamot

Vi gratulerar Henrik Roolf till stipendiet från Prins Bertils minne i kategorin Årets ledare 2022, som han välförtjänt fick motta under SM-veckan i Kalmar. Förbundsstyrelsens motivering är:

Henrik är en ledare med stort L. Han är aktiv på alla nivåer, på förenings-, distrikts och förbunds nivå. Han är engagerad och brinner för flera områden inom boulen men förmodligen är det ändå ungdomsverksamheten som ligger honom allra varmast om hjärtat. Han lägger stor vikt vid att alla ska få vara med och känna sig trygga. Genom sitt stora engagemang och positiva framtoning samt vilja att saker ska vara rätt och riktiga bygger han förutsättningar för andra att lyckas.

1. **Mötets öppnande**

Anja förklarade mötet, som hölls via Teams, för öppnat.

2. **Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes.

3. **Genomgång av föregående styrelseprotokoll**

Föregående styrelseprotokoll godkändes.

4. **Ekonomisk genomgång**

Hasse gick igenom resultatrapporten. Inkomster; DM-avgifter och bidrag. Utgifter: DM-medaljer och ungdomsaktiviteter. Kommande utgifter är seriespel och den planerade träffen med ”De fyra gäng” i september.

Balansrapporten ser bra ut och Hasse har i dagarna skickat in deklARATIONEN.

5. **Rapport från kommittéerna**

a) *Tävlingsansvarig* – Hasse och Fredrik

Seriespel, omgång 2: Hasse gör i ordning en pärm och tar med lördagen den 12/8.

Vi diskuterade spelordningen för division 3 där vi har en vakans.

Lördag 5/8 körs en Swiss Monrad på Slottsskogsvallen. Distriktet har köpt in programmet och Fredrik har testat det. Vi kommer att gå lite back på tävlingen men det är lite av en lärotävling.

Vi har fått in två sanktionsansökningar från DEB, som vi godkänner och därmed är Vinterserien, 2 oktober – mars och Tjejfighten, lokal tävling den 11/11, sanktionerade.

Fredrik gick igenom resultaten från DM-enkäten som precis avslutats. Vi har fått in 31 svar och Fredrik ska göra en sammanställning och lägga ut på hemsidan. Enkäten ligger till grund för om vi ska genomföra några ändringar till nästa DM.

b) *Ungdomsansvarig* – Anja

Andreas Roolf, som är vår representant och ledare under Prins Bertil Junior Cup, har tagit ut två lag och ett tredje är på gång. Anja kollar när sista anmälningssdag är och anmäler lagen från distriktet. Tröjor till samtliga ungdomar ska beställas.

Framöver behöver vi diskutera och besluta om hur många ungdomar som är rimligt för en ledare att ha. Vi ska också ta fram en plan för vad ungdomarna kan få från distriktet.

Distriktet bör även satsa på U23-verksamhet.

Deltävling 3 i Ungdomstouren hålls i Landvetter den 19/8.

c) *Funktionsvariationsansvarig* – Marianne

Inget att rapportera.

d) *Domaransvarig* – Henrik t.f.

Trots att vi har försökt att få fram domare till seriespelet, både från vårt distrikt och från granddistrikten, har detta inte lyckats. Henrik hoppar därför in och dömer seriespelet i Landvetter. Just till seriespelet kan det vara extra svårt att hitta domare från andra distrikt då seriespelet spelas samtidigt i distrikten.

Även till Lag-DM, 2 – 3/12, saknas det domare. Hittar vi inte domare måste vi ställa in.

Vi har brist på domare och vi behöver försöka locka fler till att bli domare. Vi planerar att hålla en domarutbildning till hösten/vintern.

I dagsläget har vi en domarträff/konferens en gång om året men vi anser att det behövs fler träffar för domarna. För att stärka gruppen ska vi ge dem möjligheten att träffas mer kontinuerligt.

Vi tittar på en lösning för att hitta en t.f. domaransvarig i distriktet.

e) *Jämställdhetsansvarig* – Marianne

Inget att rapportera.

f) *Marknadsföringsansvarig* – Fredrik

Inget att rapportera.

g) *Utbildningsansvarig* – Henrik

Henrik kommer att gå grundtränarutbildningen i Malmö till hösten.

Vi hoppas på ett bredare samarbete på utbildningssidan med ”De fyras gäng”, det är också en av punkterna under septemberträffen.

6. **Seriespel**

Se information under tidigare punkter. Inbjudan till seriespelet ligger på hemsidan sedan juni månad.

7. **”De fyras gäng”**

Vi har fått in ett ungefärligt antal deltagare från respektive distrikt till träffen den 23 – 24 september. Sammanlagt blir vi ett 16-tal personer. Vi beslutade att se över möjligheten att använda RF SISU:s lokaler i Mölndal och tittade på hotell i närheten. Henrik kontaktar RF SISU och J.P. Restaurang i samma byggnad, Anja kollar med hotell i närheten och gör en inbjudan till granddistrikten. Dagordningen till träffen sätter vi ihop under nästa styrelsemöte.

8. Inkomna synpunkter

Inga synpunkter har inkommit.

9. Motion till förbundet

Vi skjuter upp denna punkt till styrelsedagen i november.

10. Övriga frågor

Vi beslutade att flytta **styrelsedagen** till **söndagen** den **19 november** och **föreningsträffen/medlemsmötet** flyttas till **söndagen** den **26 november**. Henrik kollar lokal med RF SISU till den 26/11.

11. Nästa möte

Nästa möte hålls via Teams, tisdagen den 5 september kl. 18. Fredrik skickar ut en länk.

12. Mötets avslutande

Anja förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

Marianne Sundkvist
Skr.

Justeras:

Anja Lysén
Ordf.